
Open Journal of Fisheries Research, Vol.3, No.4, 47-96 
水产研究, 3 卷 4 期 
Published Online December 2016 in Hans (http://www.hanspub.org/journal/ojfr) 
 
 

 
TABLE OF CONTENTS 

目    录 
 

Research Progress on Culture Equipment and Diseases Controlling of the Flounder under  
Circulating Water Conditions in China 
(我国鲆鲽类循环水养殖设施与疾病防控技术研究进展) 

C. R. GAO, B. LIU, J. L. LEI………………………………………………………………………………………………………..………………………………47 

Detention Time of White Spot Syndrome Virus in the Body of Aedes albopictus Larva by  
Using Nest PCR Detection 
(巢式 PCR 检测白斑综合征病毒在白纹伊蚊幼虫体内的滞留时间) 

Z. Y. WANG, X. C. MA, F. ZHU……………………………………………………………………………………………………..……………………………54 

Research Overview on Efficacy of Trionyx sinensis Calipash Organization 
(中华鳖裙边组织功效及其研究概述) 

N. PENG, P. WANG, X. Q. WANG……………………………………………………………………………………………..………………………………59 

Study on the Heterosis between Pseudobagrus ussuriensis and Pelteobagrus fulvidraco 
(乌苏里拟鲿与黄颡鱼杂交效果的研究) 

W. J. SHI, Y. F. CHEN, C. K. ZHU, X. S. YU, H. WANG………………………………………………………………..………………………………63 

Comparative Study of Mitochondrial 16S rRNA and COI Gene Sequences in Species  
Identification and Phylogeny of Gobiidae from Yangtze Estuary 
(16S rRNA 和 COI 基因序列对长江口虾虎鱼科鱼类种类鉴定和系统分类的对比研究) 

C. SONG, Y. LV, F. ZHAO, J. L. HOU, G. YANG, P. ZHUANG………………………………………………………..………………………………71 

Review of Aquatic Animal Welfare 
(水产养殖动物福利综述) 

X. T. LIU, P. L. WANG, Y. N. ZHANG, M. Y. ZHU………………………………………………………………………..………………………………82 

The Influence of the Different Doses of Niacin Norfloxacin on the Enzyme Activity of  
Hepatic Microsome in Channa argus 
(烟酸诺氟沙星对乌鳢肝微粒酶活性的影响) 

M. L. ZUO, J. Y. YAO, J. Y. SEHN, W. L. YIN……………………………………………………………………………..………………………………88 

http://www.hanspub.org/journal/ojfr
http://www.hanspub.org

